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INTERVIEUW MET WIM VAN DER SCHOT 

De Vogelwerkgroep Amsterdam en de SVN maken in de persoon Wim van 
der Schot (hernieuwd) kennis met elkaar 

P. Pover 

De SVN (Stichting Samenwerkende Vogelwerkgroepen Noord-Holland) is 
ontstaan uit een initiatief van een groot aantal vogelwerkgroepen in Noord
Holland om vogelwerkgroepbelangen te waarborgen die het eigen werkgebied 
overstijgen maar niettemin raken (zoals bestemmingsplannen van de provincie 
Noord-Holland die zich over een groot gebied uitstrekken). De aangesloten 
VWG's trachten via de SVN invloed uit te oefenen op het provinciale beleid 
inzake onderwerpen die met vogelbescherming te maken hebben. 
Omdat Wim van der Schot recent als vogelbeschermer namens de SVN bij 
deze organisatie in dienst trad en hij geen onbekende is in kringen van de 
Amsterdamse vogelwereld, leek het VWG Amsterdam zinvol om eens stil te 
staan bij wat de SVN voor VWG Amsterdam kan betekenen. 
Een kort vraaggesprek met Wim van der Schot van de SVN. 

Kun je jezelf kort introduceren? 

Ik ben al meer dan 25 jaar lid van de Vogelwerkgroep Amsterdam en heb 
voor deze vereniging in het verleden o.a. werkzaamheden verricht als 
redactielid, als verzorger van de waarnemingenrubriek van de 'Gierzwaluw', 
excursie leider en inventarisator. Mijn vogelexcursies brengen mij veelvuldig 
naar de bekende vogelgebieden rond mijn woonplaats Amsterdam, maar mijn 
grote liefde ligt bij de Noordhollandse duinstreek en de kust. Ik hoop dat 
mijn jarenlange ervaring in de Noordhollandse regio van waarde zal blijken 
te zijn voor het uitoefenen van mijn nieuwe functie als vertegenwoordiger . 
van de SVN. 

Kun je de SVN introduceren en aangeven wat het belang is voor de 
Vogelwerkgroep Amsterdam? 

De SVN is ontsprongen aan een initiatief van diverse Noordhollandse 
vogelwerkgroepen en ontstaan uit de behoefte elkaar te informeren over 
vogelbeschermingsknelpunten. Vervolgens werd de behoefte gevoeld een 
vuist te maken om het provinciale natuur- en landschapsbeleid efficiënt en 
effectief aan te pakken ten faveure van de vogels. De SVN beschikt sedert 
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haar oprichting over het vogelblad 'De Graspieper' en sinds kort ook over 
een nieuwsbrief 'de Smient' geheten waarin met name provinciale 
vogelbeschermingsproblematiek centraal staat. De SVN is er vooral voor 
kwesties van groter (provinciaal)belang. Amsterdamse vogelliefhebbers 
moeten mij dus niet bellen wanneer het mis gaat met een futenest op het 
water voor hun deur, maar wel als zij constateren dat er op Nijlganzen wordt 
geschoten. Want dat laatste verwijst nadrukkelijk op een provinciaal 
probleem: dat de provincie Noord-Holland niet expliciet over een 
exotenbeleid beschikt en daarmee tegelijkertijd de smeulende hetze tegen 
exoten, zoals de Nijlgans, stilzwijgend ondersteunt. In dit geval heeft de 
SVN een standpunt, na raadpleging van alle bij haar aangesloten 
vogelwerkgroepen, naar buiten gebracht: geen exotenafschot. Ook spant zij 
zich in om de provincie en de landelijke overheid te bewegen tot het 
schriftelijk formuleren van een beleid ten aanzien van exoten. Mocht dat 
beleid de exoten vogelvrij verklaren dan zal de SVN daar scherp tegen 
protesteren, omdat recent onderzoek (zie: Smient I) heeft uitgewezen dat deze 
vogels geen overlast blijken te veroorzaken. 

Spelen er op dit moment actualiteiten die van belang zijn te vernemen 
voor Amsterdamse vogelfreaks? 

Ja, de aanleg en uitvoering van bestemmingsplan 'Nieuw Oost'. Het gaat om 
de ondiepe kustzone tussen de Gouwzee en Amsterdam. Planologen willen 
deze kust opnieuw inrichten voor huisvesting en recreatie. De natuur krijgt 
een flinke oplawaai en nu wil men als doekje voor dat bloeden langs die 
kustzone moerasstukjes aanleggen. Echter, daardoor verdwijnen de reeds 
bestaande ondiepe delen langs de kust die reeds over een hoge natuurwaarde 
beschikken (ondiepe delen staan borg voor een goede vegetatie die 
organismen aantrekt, welke weer als voedsel voor eenden en dergelijke 
kunnen dienen). Het is natuurlijk waanzin dat goed functionerende 
natuurwaarden (ondiepe kustdelen) plaats moeten maken voor andere 
initiatieven (aanleg van moerasdelen), waarmee men de groene lobby 
vervolgens de wind uit de zeilen denkt te hebben genomen. Ik zal over deze 
kwestie de komende tijd namens de SVN een flink protest laten aantekenen. 


